
 Protokół   nr   19/20   

z   posiedzenia   Komisji   Spraw   Społecznych   Rady   Miasta   Piły   

w   dniu   18   lutego   2020   r.   

Urząd   Miasta   Piły,   sala   229c   

(czas   trwania   godz.:14:00   –15:20)   

  

Na  posiedzeniu  obecnych  było  9  członków  (nieobecny  radny  Tomasz  Jopek)  Komisji  Spraw              

Społecznych.   Listy   obecności   radnych   i   zaproszonych   gości   stanowią   załączniki   do   protokołu.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych  oraz           

zaproszonych   gości   i   po   stwierdzeniu   quorum   otworzył   obrady   komisji.   

  

Porządek   obrad:   

1. Przyjęcie   porządku   obrad.   

2. Sprawozdanie   Prezydenta   Miasta   Piły   z   prac   Prezydenta   Miasta   Piły   w   okresie   

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   -   druk   nr   308   

3. Zaopiniowanie   Projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   nadania   imienia   Publicznemu   

Przedszkolu   nr   5   w   Pile   druk   nr   314   

4. Zaopiniowanie   Projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   określenia   ceny   jednostki  

paliwa   w   Gminie   Piła   w   roku   szkolnym   2019/202   druk   nr   313   

5. Informacja   Prezydenta   Miasta   Piły   o   zgłoszonych   w   2019   roku   żądaniach,   o   których   mowa   

w   art.   36   ust.   1-3   i   ust.5   i   wydanych   decyzjach,   o   których   mowa   a   art.   37   ust.   6   i   7   ustawy   z   

dnia   27   marca   2003   r.   o   planowaniu   i   zagospodarowaniu   przestrzennym.   druk   nr   320   

6. Zaopiniowanie   Projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przyjęcia   Programu   opieki   

nad   zwierzętami   bezdomnymi   oraz   zapobieganiu   bezdomności   zwierząt   na   terenie   Miasta  

Piły   w   2020   roku   -   druk   nr   312     

7. Zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   zmieniający   uchwałę   w   sprawie   nadania   

statutu   Miejskiemu   Ośrodkowi   Pomocy   Społecznej   w   Pile-    druk   nr   310     

8. Zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zasięgnięcia   od   Komendanta   

Wojewódzkiego   Policji   informacji   o   kandydatach   na   ławników   druk   nr   321   



9. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu    druk   nr   322     

10. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   druk   nr   323     

11. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   druk   nr   324   

12. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   druk   nr   325     

13. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   druk   nr   326     

14. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   druk   nr   327     

15. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   druk   nr   328   

16. Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   

ławnika,   które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   druk   nr   329   Wolne   wnioski   i   sprawy   różne   

17. Wolne   wnioski   i   sprawy   różne.   

  

Ad   1.     

Przyjęcie   porządku   obrad   

Proponowany   porządek   obrad   został   przyjęty   jednogłośnie   (9   głosami   „za”)   bez   uwag.   

  

  

AD2.   

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,              

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   

  



Radna  Teresa  Kasior  zapytała  o   punkt  1  w  sprawie  udziału  w  Zgromadzeniu  Związku               

Międzygminnego  Pilski  Region  Gospodarki  Odpadami  Komunalnymi  radna  poprosiła  o           

przedstawienie  czego  spotkanie  dotyczyło.  Radna  zapytała  o   punkt  5   w  sprawie  spotkania  się  z                

Panem  Zbigniewem  Bojanowiczem  prezesem  Zbyszko  Company.  Podczas  spotkania  rozmawiano  o            

procesie  inwestycyjnym  realizowanym  w  Strefie  przemysłowej  przy  ul.  Młodych  poprosiła  o             

przybliżenie   informacji   spotkania.   

  

Radna  Urszula  Kaczmarek  zapytała  o   punkt  8  dotyczący  zarządzenie  w  sprawie  uchylenia              

zarządzeń  dotyczących  dofinansowania  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  zatrudnionych  w          

szkołach   i   przedszkolach,   dla   których   organem   prowadzącym   jest   Gmina   Piła.   

  

Radna  Teresa  Kasior  zapytała  o   punkt  10   w  sprawie  podjętego  zarządzenie  w  sprawie               

przyznania  dotacji  na  wsparcie  realizacji  zadania  publicznego  Gminy  Piła  w  2020  r.  (dotacja  w                

kwocie  3.000,00  zł  dla  Stowarzyszenia  Teatralna  1).poprosiła  o  wytłumaczenie  jakie  to             

stowarzyszenie   .   

  

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc   udzielił  odpowiedzi  na:   punkt  1  -   RIO              

nie  zakwestionowało  wysokości  stawek,  ani  też  sposobu  kalkulacji  tej  stawki.  Również  pozytywnie              

zaopiniowało  plan  finansowy  związku  na  podstawie,  którego  stawka  była  ustalana.  Zgodnie  z              

decyzją  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu  PRGOK  powinno  zmienić  wszystkie            

uchwały  systemowe.  Chodzi  m.in.  o  regulamin  utrzymania  czystości  na  terenie  związku,  czy              

szczegółowego  świadczenia  usług.Odnośnie   punktu  5  firma   Zbyszko  Company  jest  na  ostatnim             

etapie  budowy  .  W  drugiej  połowie  roku  będą  prowadzone  rekrutacje,  zatrudnienie  około  50  osób .                

Odpowiedź  na   punkt  10  dotacja  dotyczyła  dofinansowania  w  styczniu  kolęd  w  Kościele  Stanisława               

Staszica    powszechnie   dostępne   poprzez   Stowarzyszenie   Teatralna   1.   

  

Odpowiedzi  na   punkt  8  udzielił   Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i              

Sportu.   zarządzenie  Prezydenta  w  sprawie  uchylenia  zarządzeń  dotyczących  dofinansowania           

doskonalenia  zawodowego  nauczycieli.  Pod  koniec  ubiegłego  roku  była  podjęta  uchwała            

określające   te   zasady   należało   usunąć   zarządzenie,   które   dotychczas   je   określało.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak   zapytała  o  pkt  66   zarządzenie  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  i               

wyrażenia  opinii  przez  Gminną  Radę  Działalności  Pożytku  Publicznego  Miasta  Piły  w  przedmiocie              

projektu  zarządzenia  Prezydenta  Miasta  Piły  w  sprawie  wprowadzenia  cennika  opłat  za  usługi              



wykonywane  przez  Zarząd  Dróg  i  Zieleni  w  Pile  na  cmentarzu  komunalnym  przy  ul.  Motylewskiej               

w   Pile   oraz   wysokości   opłat   za   korzystanie   z   domu   pogrzebowego.   

  

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc   udzielił  odpowiedzi  radnemuy  Zbigniewowi            

Pyziakowi    k onsultacje:   założony   wskaźnik   cen   na   poziomie   2   %.   

  

  AD.3   

Zaopiniowanie   Projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   nadania   imienia   Publicznemu   

Przedszkolu   nr   5   w   Pile.     

  Projekt   uchwały   w   imieniu   Prezydenta   przedstawił    Sebastian   Dzikowski   Dyrektor   wydziału   

Oświaty,   Kultury   i   Sportu.     

  

Radni   nie   zadawali   pytań.     

  

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  głosami  „za”,  przyjęła  pozytywnie              

zaopiniowanie   projektu   uchwały   z   autopoprawką   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

AD.4   

Zaopiniowanie  Projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  ceny  jednostki  paliwa  w               

Gminie   Piła   w   roku   szkolnym   2019/202     

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił   Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  Wydziału            

Oświaty,   Kultury   i   Sportu.     

Radna   Teresa   Kasior    poprosiła   o   podanie   kwoty,    ile   procentowo   mniej.   

Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  robił  takie              

symulacje:  przykładowo  jak  ktoś  jeździł  10  km  w  ciągu  dnia  to  dzisiaj  za  dzień  dostaje  3,  58  zł  w                     

według   tego   przeliczenia   2,50   zł.     

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  głosami  „za”,  przyjęła  pozytywnie              
zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   



Ad.5   
Informacja   Prezydenta   Miasta   Piły   o   zgłoszonych   w   2019   roku   żądaniach,   o   których   mowa   w   art.   

36   ust.   1-3   i   ust.5   i   wydanych   decyzjach,   o   których   mowa   a   art.   37   ust.   6   i   7   ustawy   z   dnia   27   marca   

2003   r.   o   planowaniu   i   zagospodarowaniu   przestrzennym.     

  
Informację   przedstawiła    Monika   Łukomska   dyrektor   Gospodarki   Nieruchomościami.   

Radny   Zbigniew   Pyziak    zapytał   o   którą   nieruchomość   na   Kwiatowej   chodzi.   

  

Monika  Łukomska  dyrektor  Gospodarki  Nieruchomościami   odpowiedziała  ,  że  dotyczy           

nieruchomości   gdzie   został   wybudowany   budynek   mieszkalny.      

  

AD.6   

Zaopiniowanie  Projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad              

zwierzętami   bezdomnymi   oraz   zapobieganiu   bezdomności   zwierząt   na   terenie   Miasta   Piły   w   2020     

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Lidia  Plewa  zastępca  dyrektora  Referatu             

Spraw   Komunalnych   i   Ochrony   Środowiska.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  o  zwierzęta           

dzikie.   

Lidia  Plewa  zastępca  dyrektora  Referatu  Spraw  Komunalnych  i  Ochrony  Środowiska            

odpowiedziała,   że   prawa  dzikich  rannych  zwierząt  nie  jest  uregulowana  prawnie.Gmina  ponosi             

koszty.   

  

Radna  Gabriela  Milska   zasugerowała,  aby  skutecznie  zająć  się  zwierzyną  poszkodowaną            

podpisują  stosowne  porozumienia.  Radna  Zapytała  o  środki  w  wysokości  10020  zł,  czy  są               

przeznaczone   na   wyłapywanie   zwierząt   i   utrzymanie   tych   bezdomnych   zwierząt.   

  

Lidia  Plewa  zastępca  dyrektora  Referatu  Spraw  Komunalnych  i  Ochrony  Środowiska            

odpowiedziała  że  kwota  1.020.000,00  zł  przeznaczona  jest  na  pokrycie  kosztów  związanych  z              

wyłapywaniem  i  utrzymaniem  bezdomnych  zwierząt  z  terenu  Miasta  Piły  oraz  zapewnieniem             

miejsca  i  utrzymaniem  bezdomnych   zaniedbanych  i  niehumanitarnie  traktowanych  zwierząt           

gospodarskich.   



Radna  Kama  Frąckowska-Pilarska  powiedziała  że  bardzo  się  cieszy  z  Programu  opieki  nad              

zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta  Piły  w  2020              

roku  ludzie  korzystają  ze  środków  finansowych   związanych  z  wykonaniem  zabiegów  sterylizacji,             

kastracji   i   elektronicznego   znakowania   psów   i   kotów,   stanowiących   własność   mieszkańców   Gminy.     

  

Radna  Teresa  Kasior  zapytała  czy  jest  dostępny  wykaz  psów  z  czipem  w  schronisku,  na  co                 

Radna  Kama  Frąckowska-Pilarska   odpowiedziała,  po  zczytaniu  czipa  widoczny  jest  numer  do             

właściciela  psa,  ewentualnie  gabinet  weterynaryjny  w  którym  leczony  jest  pies.  Trzeba  pamiętać  o               

zarejestrowaniu   psa   po   znakowaniu.   

  

Radni   nie   zadawali   pytań.     

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła  pozytywnie               
zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  
AD7.   

Zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   zmieniający   uchwałę   w   sprawie   nadania   statutu   

Miejskiemu   Ośrodkowi   Pomocy   Społecznej   w   Pile    .   

  

W  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  Wanda  Kolińska  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy            

Społecznej   .   

  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych   zapytał  czy  wpłynęły           

jakieś  zapytania,  ewentualnie  propozycje  w  związku  z  likwidacją  Ośrodka  Profilaktyki  i             

Rozwiązywania   Problemów   Alkoholowych.     

  

Wanda  Kolińska  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  , odpowiedziała,  że  nikt  się              

nie   zgłaszał.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych  głosami  „za”,  2  „wstrzymujący  się”               

przy  wstrzymujących  się  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta            

Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   



AD8.   

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta             

Wojewódzkiego   Policji   informacji   o   kandydatach   na   ławników   .   

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kama  Frąckowska-Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru            

ławników.   

  

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

AD9.   

Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu.   

Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawiła   Kama  Frąckowska-Pilarska   przewodnicząca  Zespołu  do            

wyboru   ławników.   

  

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

    

AD10.   

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,              

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu.   

Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawiła   Kama  Frąckowska-Pilarska   przewodnicząca  Zespołu  do            

wyboru   ławników.   

  



Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad.11     

Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   .   

Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawiła   Kama  Frąckowska-Pilarska   przewodnicząca  Zespołu  do            

wyboru   ławników.   

  

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad.12     

Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu.     

Projekt  uchwały  przedstawiła  Przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  Kama            

Frąckowska-Pilarska.  

  

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  



Ad.13     

Zaopiniowanie   projektu    uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu.   

Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawiła   Kama  Frąckowska-Pilarska   przewodnicząca  Zespołu  do            

wyboru   ławników.   

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad.14   

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,              

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu     

Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawiła   Kama  Frąckowska-Pilarska   przewodnicząca  Zespołu  do            

wyboru   ławników.   

  

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

Ad.15   

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,              

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu.   

Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawiła   Kama  Frąckowska-Pilarska   przewodnicząca  Zespołu  do            

wyboru   ławników.   

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              



jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

  

Ad.16     

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,              

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu.   

Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawiła   Kama  Frąckowska-Pilarska   przewodnicząca  Zespołu  do            

wyboru   ławników.   

  

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  9  radnych  9  głosami  „za”,  przyjęła              

jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

AD.17   

Wolne   wnioski   i   sprawy   różne.   

Brak   wniosków   i   spraw   różnych.   

  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący           

Komisji   Spraw   Społecznych   zakończył   obrady   komisji.   

  

  

Protokół   sporządziła: Przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych   

  

Edyta   Wasielewska   Włodzimierz   Bystrzycki   

  

  

  

  



  

  

  

  

Protokół   podpisali:   

  

  

  
  
  
  

  
Lp.   Imię   i   nazwisko     Podpis   

1   Kama   Frąckowska-Pilarska     

2   Tomasz   Jopek     

3   Urszula   Kaczmarek     

4   Teresa   Kasior     

5   Ryszard   Małecki     

6   Gabriela   Milska     

7   Emilia   Piechocka     

8   Zbigniew   Pyziak     

9   Krzysztof   Zając     


